



香港汽車會  
HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION  
Est. 1918



## 贊助賽車 VISA 費用計畫 Racing VISA Sponsorship

現屆常務委員賴志豪先生為支持香港賽車運動，鼓勵運動員積極參加賽事，現兌現競選承諾，捐出港幣10萬元贊助運動員賽事VISA費用，方式如下：

- 由2019年6月3日起申請賽事VISA (只限賽車運動員，不包括車隊VISA)，每張VISA可獲津貼港幣100元
- 名額共1,000張，先到先得
- 每名賽車運動員津貼最多10張

With the generous support from Mr. LAI Chi Ho, Leo, General Committee member of HKAA, delivering his election promise to donate HK\$100,000 supporting motorsport athletes' racing VISA, the following arrangement has been made:

- Subsidy of HK\$100 per racing VISA for application from 3 June 2019 onwards (individual VISA only, team VISA excluded)
- Subsidize a maximum of 1,000 nos. of VISA on a first come, first serve basis
- Subject to a maximum of 10 nos. of VISA per motorsport athlete

查詢 Enquiries

電話 Tel : 6010-4411

電郵 Email : motorsports@hkaa.com.hk

香港汽車會

Hong Kong Automobile Association

02/05/2019

本會有權隨時修改條款及細則，無須另行通知。如有任何爭議，本會保留最終決定權。

HKAA reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice; In any case of dispute, the decision of the HKAA shall be final.